

CALL FOR MANUSCRIPTS

The *Canadian Journal of Counselling* intends to publish in October, 1996, a special issue devoted to **Innovations in School Counselling**. Dr. William Schulz will be the Guest Editor for this theme issue. Both the concerns of students and the students themselves are changing, and the new functions of school counsellors at all levels need to be examined. One-page proposals for manuscripts are requested for this special issue that will address practical and research issues related to school counselling. Manuscripts might address topics such as mentoring, brief counselling, professional development, evaluation, conflict management, depression in adolescence, peer counselling, group counselling, team approaches, and career counselling in the schools. Other topics will be accepted as well. The one-page proposals for manuscripts should be submitted to the guest Editor by **September 15, 1995**. The deadline for manuscripts of accepted proposals is **February 1, 1996**. Proposals should be submitted to Dr. William Schulz, Faculty of Education, University of Manitoba, Winnipeg, Manitoba, R3T 2N2, Fax (204) 275-5962.

DEMANDE DE MANUSCRITS

La *Revue canadienne de counseling* a l'intention de publier, en octobre 1996, un numéro spécial consacré aux **Innovations dans le domaine du counseling en éducation**. Dr. William Schulz sera le rédacteur invité pour ce numéro spécial. Au cours des dernières années de grands changements ont pris place tant sur le plan des besoins des étudiants que les étudiants eux-mêmes et de plus, les nouvelles fonctions du conseiller ou de l'orienteur demandent à être examinées à tous les niveaux. Ce numéro spécial portera particulièrement sur des questions pratiques ou des problématiques présentées sous forme de recherche touchant le counseling éducationnel. Nous vous demandons donc de nous faire parvenir des avant-projets de manuscrits d'une page. Ces manuscrits pourraient aborder des sujets telles que le "mentoring," le counseling de courte durée, le développement professionnel, l'évaluation, le conflit administratif, la dépression à l'adolescence, le counseling par les pairs, le counseling de groupes, les approches en équipe et le counseling de carrière dans les écoles. Nous accepterons aussi d'autres propositions de sujets. Les avant-projets devront être soumis au rédacteur invité avant le **15 septembre, 1995**. La date limite, pour la soumission des manuscrits acceptés, sera le **1er février, 1996**. Les avant-projets devront être soumis au Dr. William Schulz, Faculty of Education, University of Manitoba, Winnipeg, Manitoba, R3T 2N2, Télécopieur (204) 275-5962.